
Betreft: verkoop MFC ’t Haske te Balk 

Beste Wethouder en fractieleden, 

Graag wil ik gebruik maken van de mogelijkheid om het volgende onder uw aandacht te brengen. 

Al 5 jaar wordt het MFC ’ t Haske, gebruikt als woning en door Stichting ’t Fredehûs als openbare 
huiskamer. 

Het gebouw hebben wij in bruikleen via Carex Fryslan. Mijn man, dochter en ikzelf wonen in het 
pand, een eis van Carex ter voorkoming  van vandalisme. De grote zaal stellen we ter beschikking aan 
de stichting, welke door ons is opgericht. 

Twee middagen in de week zijn wij open als openbare huiskamer. De bedoeling is om de inwoners 
van Balk met elkaar in contact te brengen en op deze manier een bijdrage te leveren tegen de 
vereenzaming van de inwoners  Aandacht en omzien naar elkaar wordt in onze maatschappij een 
steeds schaarser goed. Wij ervaren door een luisterend oor te zijn en gezellig een bakje koffie met 
elkaar te drinken dat wij voldoen in een behoefte van momenteel 10 tot 15 bezoekers per middag.                                                                       
Het is onze bedoeling om volgend jaar de openbare huiskamer met nog een extra dagdeel te openen.  

Door een vrijwilliger wordt Nederlandse taalles gegeven, welke wordt bezocht door 5 tot 10 
inwoners van het AZC en eens per maand is er een themamiddag. Variërend van een quizmiddag tot 
een middag met oud-Hollandse spelen.                                                                                                                                         
Op de eerste zaterdagavond van de maand is er een spelletjes avond. Deze wordt bezocht door 
zowel inwoners van Balk als AZC-ers. Het resulteert in een stukje ontspanning en saamhorigheid, 
hiermee leveren we ook een bijdrage aan de integratie van vluchtelingen met inwoners van Balk. 

Daarnaast is elke woensdagmiddag het Repair-cafe, een initiatief van huismeesters van het COA Balk 
i.s.m.  Stichting ’t Fredehûs. Er wordt veel gebruik gemaakt van de mogelijkheid om defecte 
apparaten te laten repareren door inwoners van het AZC. Tevens kunnen mensen uit het AZC 
vrijwilligerswerk bij ons doen, door koffieschenken en werken in de tuin. 

Kortom, de huidige gebruiker van ’t Haske,  Stichting ’t Fredehûs levert een bijdrage tegen 
vereenzaming, helpt met vergroten van sociale netwerken en integratie van vluchtelingen en levert 
een bijdrage aan duurzaamheid. 

Het zou heel erg jammer zijn om dit initiatief te moeten staken, omdat er geen ruimte voor 
beschikbaar is. 

Daarom doen wij een dringend beroep op u om het gebouw te verkopen aan een partij die 
welwillend is om de ruimte aan de stichting te verhuren.  

Hopende u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd om een goede beslissing te maken, 

 

Met vriendelijke groet, 

Voorzitter Stichting ’t Fredehûs 

 


